
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  VIII/2011 

 

z VIII-mej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 4 maja 2011 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:05  , a zakończono o godz. 17:45 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          -  Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                     -  Damian Artuszewski 

-  Skarbnik Miasta                                            -  Aneta  Gołębiowska 

-  Sekretarz Miasta                                            -  Krzysztof  Widźgowski 

-  Adwokat                                                        -  Tomasz Kwiatkowski 

-  Pracownicy Urzędu Miejskiego                     -  Dorota. Osińska, Dariusz Sobaszkiewicz   

                                                                                

Zatwierdzony porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z VII-mej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i wnioski. 

7.  Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  

     Lubawskim za rok 2010 oraz bilans potrzeb w zakresie pomocy społecznej  na rok 2011. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w  

      Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia  

      budżetu  Gminy Nowe Miasto Lubawskie na  2011 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy  za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i  

      zbiorowe odprowadzanie ścieków obowiązującej na terenie miasta Nowe Miasto  

      Lubawskie. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia  Statutu Związku Gmin  

      Północnego Mazowsza. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody  

      Warmińsko-Mazurskiego.   

12.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

13.Zakończenie sesji. 

  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  dokonał otwarcia VIII-mej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych, a 

więc obrady są prawomocne. 

 

 



Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- A. 

Kłosowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie  (przy 15 

radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego – A. Kłosowskiego na sekretarza 

obrad. 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Miasta o 

wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu: 

- Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego , stanowiący zał. nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 

obrad powyższego projektu uchwały. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) wprowadziła 

powyższą zmianę do porządku obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad VIII-mej sesji Rady 

Miejskiej.   

Ad. pkt. 4 
Protokół z VII-mej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 

Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 

treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny A. Kłosowski nie zgłosił uwag  do 

protokołu. 

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z  VII-mej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie 

przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu. 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie  z działalności międzysesyjnej  w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta – J. Blank, Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja oraz 

Wiceprzewodniczący Rady – L. Karczyńska wręczyli Marcie Lendzion , mieszkance Nowego 

Miasta Lubawskiego, w obecności rodziców, list gratulacyjny wraz z okolicznościową 

wiązanką kwiatów za zdobycie tytułu II Wicemiss Ziemi Michałowskiej. 

Burmistrz Miasta – J. Blank zwrócił się do Z-cy Komendanta Powiatowego Policji o 

zaprezentowanie dzielnicowych rewiru Nowe Miasto Lubawskie. 

Z-ca Komendanta Policji – M. Kowalski zaprezentował  dzielnicowych rewiru Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Na zapytania radnych do sprawozdania odpowiedzi udzielili Burmistrz Miasta – J. Blank.  

Radny – Adam Straus wręczył Burmistrzowi Miasta – J. Blank Puchar za zdobycie  III 

miejsca w III-cim Wielkanocnym Turnieju Gmin w Piłce Nożnej – Bratian 2011. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

 

Ad. pkt. 6 

 Radni zgłosili następujące interpelacje i wnioski w sprawie: 

Radny – J. Szczepański 

- wykonania ogrodzenia terenu rekreacyjnego przy ul. Tysiąclecia, 

- doposażenia placu zabaw przy ul. Tysiąclecia i wykonanie piłkochwytu, 



- zamontowania przed wakacjami spowalniacza przy ul. Tysiąclecia , na wysokości Szkoły 

Podstawowej Nr 2. 

- informowania Rady o pracach komisji. 

Przewodn. Rady Miejskiej – M. Deja 

Od jednej z najbliższych sesji w porządku obrad będzie pkt. Przedstawienie informacji 

przewodniczących komisji o pracach komisji. 

Radna – L. Karczyńska 

- doprowadzenia boisk do piłki nożnej i piłki siatkowej na oś. Marianowo do stanu 

poprzedniego po robotach związanych z budową kanalizacji- wywiezienia gruzu i ziemi oraz 

w miarę możliwości zainstalowania piłkochwytu. 

Radny – A. Kłosowski 

Poparł wniosek o doposażenie placu zabaw przy ul. Polanki, który jest najmłodszym, lecz 

najbiedniej doposażonym. Ponadto należy dokonać częściowego ogrodzenia, aby zapobiec 

wybieganiu małych dzieci. 

Radny – P. Jankowski 

-doposażenia w związku ze zbliżającym się Dniem Dziecka wszystkich placów zabaw, 

zwłaszcza tych które powstały ostatnio, również przy ul. Słonecznej, 

- z uwagi na duże zainteresowanie radnych pracami  innych komisji problemowych 

rozważenia przeniesienia obrad komisji  na salę narad albo powiększenia istniejącej sali o 

przylegające pomieszczenie i zapewnienia tam właściwych warunków obrad również dla osób 

spoza komisji. Zwrócił się o przegłosowanie tego wniosku. 

Przewodn. Rady Miejskiej – M. Deja   

Wniosek ten nie kwalifikuje się do głosowania, lecz jest to temat na posiedzenie komisji, na 

roboczo w ramach bieżących problemów. 

Radny – P. Jankowski 

wskazał na zbyt duże dofinansowanie ze środków budżetu miasta biletów na koncert, który 

miał miejsce w Miejskim Centrum Kultury w stosunku do dostępności. 

Przewodn. Rady Miejskiej – M. Deja 

Nie zauważyłem  mieszkańców miasta, którzy odchodziliby z powodu niemożności 

zapłacenia za bilet. 

Radna – M. Czernysz 

- doposażenia i ogrodzenia placu zabaw w moim okręgu. 

- Radny – Z. Ewertowski 

Naprawy zniszczonych ławek na terenie miasta. 

Ad. pkt. 7 

Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na sesję sprawozdanie z działalności Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście Lubawskim za rok 2010 oraz bilans potrzeb 

w zakresie pomocy społecznej  na rok 2011.Rada przyjęła sprawozdanie  nie wnosząc uwag . 

Sprawozdanie stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt.8 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił  Przewodniczący Komisji –  

- J. Oelberg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie na  2011 r. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VIII/50/2011 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 



Ad. pkt. 9 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały  w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków obowiązującej na terenie miasta Nowe Miasto Lubawskie. 

Radni otrzymali  strukturę kosztu jednostkowego 1 m
3
 wody i ścieku w 2010 r. , stanowiącą 

zał. nr 7 do protokołu.   

W wyniku dyskusji Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VIII/51/2011 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia statutu Związku Gmin Północnego 

Mazowsza. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VIII/52/2011 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. pkt.11 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 26 kwietnia 2011 r.  PN.4131.142.2011. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr VIII/53/2011 – stanowi zał. nr 10do protokołu. 

 

Ad. pkt. 12 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielili: 

Burmistrz Miasta – J. Blank 

-  wnioski, które radni dzisiaj złożyli dot. poprawy stanu zagospodarowania i wyposażenia 

placów zabaw będą przedmiotem naszych roboczych działań. Postaramy się je uwzględnić o 

ile to możliwe, na ile teren pozwoli i oczywiście środki, tak żeby  na każdym placu można 

było można coś poprawić. Jest jeden plac zabaw, który budzi pewien niepokój ze względu na 

to, że nie jest zorganizowany na naszym terenie. Oprócz tego jest jak gdyby ograniczony 

teren. Myślę tutaj o placu zabaw na tzw. Zatorzu. Przeanalizujemy tę sytuację, natomiast 

pozostałe wnioski postaramy się zrealizować w ramach posiadanych środków. 

Z-ca Burmistrza – D. Arkuszewski 

- mamy świadomość konieczności  dokonania naprawy ławek. Dokonamy kompleksowego 

przeglądu i ławki zostaną naprawione. Przewidujemy konserwację drewna poprzez 

pomalowanie, 

- progi spowalniające. Przy ul. Tysiąclecia planujemy montaż w bieżącym miesiącu. Musimy 

skompletować nowe elementy, a część starych elementów usunąć. Chcemy zastosować inną 

technologię. 

Ad. pkt. 13 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady VIII-mej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

/Wojciech Kłosowski /                                                                     /Marcin Deja/ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


